
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 160424 kl. 18 - 21. 
 

 OBS Forud for mødet er der opstillingsmøde til ny 

bestyrelse med start kl. 18.00 

1. Siden sidst 
10 minutter 

Formål: Vidensdeling 

- Fra Dialogmøde og Formandsmøde 

Der har været afholdt dialogmøde med det 

politiske udvalg. To punkter var blevet indsendt på 

forhånd. 1. SFO/Fritidspædagogik. 2. Aabenraa 

kommunes karaktergennemsnit. Der blev drøftet 

og debatteret i små grupper sammen med 

politikerne. Fremover er det bedre at have ét 

punkt på dagsordenen, som man kan komme mere 

i dybden med. 

Der afholdes formandsmøde d. 29. maj på 

Bolderslev Skole. Mødet vil bl.a. indeholde en 

evaluering af dialogmødet. 

- Nyt omkring læseperiode efter sidste 

skoledag 9. 

Der er fokus på Aabenraa kommunes 

karaktergennemsnit, da det har været faldende. 

Stubbæk Skolen ligger dog over 

landsgennemsnittet. Det øgede fokus kommer til 

udtryk ved, at man perioden efter 9. klassernes 

sidste skoledag, i højere grad bliver en 

forberedelsesperiode hvor vejledning indgår. Ordet 

læseferie udfases. Elevrådet udtrykker et stort 

ønske om, at forberedelsesperioden ikke kommer 

til at indeholde fast mødetid. 

- Andet 

Keld Møller og Conni Jessen er genvalgt som 

medarbejderrepræsentanter til skolebestyrelsen 

2. Nyt fra elevråd 

15 minutter 
Formål: Vidensdeling 

Elevrådet har evalueret emneugen og her var der både 

gode ting og forbedringspunkter. 



 

Et ønske om at man kan være sammen med flere fra sin 

egen årgang og at opgaverne skal matche alle 

aldersgrupper bedre. 

Ved skolefesten var det godt, at der var vagter i de 

forskellige boder. Et ønske om mere tid til planlægning 

af diskoteket, og det må gerne vare til senere. 

 

Elevrådet har også drøftet brugen af mobiltelefoner og 

skærme generelt. De ser en udfordring i, at mange 

bruger for meget tid med mobiltelefonen. 

Hvis eleverne skal være analoge, så skal lærerne også 

tænke i nye ”analoge” bane. 

Et ønske om at koldvandsautomaten bliver lavet i 

fællesrummet. 

At ønsker fra efterårets sponsorløb tildeles på samme tid 

og gerne hurtigt efter indsamlingen. 

3. Fagfordeling 24 – 25 
30 minutter 

Formå: Vidensdeling. 
 

Hvilke prioriterer ønskes? Se vedlagte bilag 
Gennemgang og info af fagfordelingsplanen. Nye tiltag 

gennemgået.  
LILLE PAUSE Dan har kage med Tak for lækker kage;-) 

4. Timefordelingsplan  

24 - 25 
20 minutter 

  

Formål: Til godkendelse. 

 

Se vedlagte bilag. Kræver en uddybning. 

Gennemgang af timefordelingsplanen. Godkendt af 

bestyrelsen 

5.  Kalender 24 - 25 
15 minutter 

 

Formål: Til godkendelse.  

Se vedlagte bilag 

Gennemgået og godkendt! 

6. Info om 0. årgang  

24 – 25 

15 minutter 

Formål: Vidensdeling  

Der er 31 børn til kommende 0. klasse. Holddeling bliver 

en del af dagligdagen. 



 

7. Punkter til næste 

møde 

- Holddeling i udskoling 

- SFO lukkedage 

- Kalender 

- Mødetid efter skolefester og lign. 

 Eventuelt - Drøftelse af hvorvidt mobiltelefon og smartwatches 

må bruges i SFO. Majbrit havde et udspil klar, som 

bestyrelsen nikkede ja til. 

 

- Næste møde er mandag d. 6. maj. 

- Keld tager kage med til næste møde. 

 

 

 

 

 
 

 

Vh 

Rene Toft Kristiansen                                                      Michael Petersen 


